



ENAMEL POCKET WATCH, 1/4-REPEATER, MELODY, ALLIEZ BACHELARD & TEROND FILS, ca. 1850. Yellow gold 750, 145g. Rare pocket watch for the Turkish market. Polychrome enamelled gold case with bouquet of flowers on a light-blue background, frame with flower garlands and heart motifs on a white and turquoise background. Glass with central depression. Enamelled dial with Arabic numerals and gold-coloured hands, lever at 1h for turning-off the melody. Cylinder movement with 1/4 repeater and melody, hour with melody. Repeater actuated by the pendant. D 57 mm.

Gelbgold 750, 145g.

Seltene Taschenuhr für den Türkischen Markt. Polychrom emailliertes Goldgehäuse mit Blumenbouquet auf hellblauem Grund, Umrahmung mit Blumengirlanden und Herzmotiven auf weissem und türkisfarbenem Grund. Glas mit zentraler Versenkung.

**Koller Auktionen - Lot 2306**

**A167 Wristwatches & Pocketwatches - Wednesday 04 December 2013,  
04.30 PM**

---

Emailzifferblatt mit arabischen Ziffern und goldfarbenen Zeigern, Hebel bei 1h für das Abstellen der Melodie. Zylinderwerk mit 1/4-Repetition und Musikwerk, Stundenschlag mit Melodie. Repetition-Auslösung durch das Pendant. D 57 mm.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 7 000 / 10 000

€ 7 220 / 10 310

Koller Auktionen - Lot 2306

A167 Wristwatches & Pocketwatches - Wednesday 04 December 2013,  
04.30 PM

---

